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W odpowiedzi na interpelację zgłoszoną przez Panią w sprawie montażu progów 
zwalniających oraz świateł ostrzegawczych (odblaskowych) na ul. Armii Krajowej w 
rejonie pumptracku – informuję, że na przedmiotowej ulicy obowiązuje ograniczenie prędkości 
do 40 km/h, ponadto ulica posiada liczne łuki ograniczające rozwijanie znacznej prędkości oraz 
ostrzeżenie o ruchu pieszych na odcinku w rejonie pumptrack-a. W związku z powyższym nie 
planuje się budowy progów zwalniających na ul. Armii Krajowej. 

Jednocześnie informuję, że ze względu na zwiększone natężenie ruchu pieszych (głównie 
dzieci i młodzieży) na przejściu dla pieszych prowadzącym do cieszącego się popularnością 
pumptrack-u, planuje się zastosowanie środków mających na celu zwiększenie widoczności 
przejścia dla pieszych – malowanie przejścia dla pieszych w na całej jego powierzchni w 
barwach biało-czerwonych oraz zastosowanie przed nim punktowych elementów odblaskowych 
tzw. „kocich oczek” poprawiających widoczność przejścia dla pieszych po zmroku. Ponadto pod 
tarczami D-6 (przejście dla pieszych) umieszczone zostaną tabliczki T-27 tzw. „Agatki” 
dodatkowo informujące, że z przejścia dla pieszych w znacznym stopniu korzystają dzieci. 
Przewiduje się, że powyższe zamierzenia wpływające na poprawę bezpieczeństwa pieszych 
uczestników ruchu zrealizowane zostaną w okresie wrzesień – październik b.r. 

Natomiast w sprawie zamontowania kamer monitoringu w Parku Honorowych 
Krwiodawców – informuję, że z uwagi na ograniczone możliwości techniczne zainstalowanych 
już urządzeń (m. in. serwerów, macierzy dyskowych) znajdujących się w centrum monitoringu 
przy ulicy Świętokrzyskiej 22, będących w użytkowaniu Straży Miejskiej w Ostrowcu 
Świętokrzyskim, w chwili obecnej nie jest planowana rozbudowa monitoringu miejskiego o 
kolejne punkty kamerowe. Jednakże z uwagi na potrzeby zgłaszane przez Państwa Radnych 
oraz wielu mieszkańców miasta, zostaną przeanalizowane możliwości efektywniejszego 
wykorzystania istniejącego systemu monitoringu lub jego dalszego rozwijania, ze wszystkimi 
konsekwencjami dotyczącymi wzrostu kosztów jego rozbudowy, obsługi i utrzymania. 

W załączeniu przekazuję również odpowiedź Komendanta Straży Miejskiej  
w Ostrowcu Świętokrzyskim w sprawie zwiększenia kontroli Straży Miejskiej  
na terenie Parku Honorowych Krwiodawców i ewentualnego zainstalowania kamer 
miejskiego monitoringu na terenie ww. parku. 
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